

David Agmashenebeli Student International Scientific Conference 2021

- The conference is organized by the Department of Culture, Sports, Education and Youth Affairs of the self-governing Kutaisi City Municipality (together with partner universities).
 - Davit Agmashenebeli International Students' Scientific Conference is open to Georgian citizens with bachelor's and master's degree legal status, as well as students of bachelor's and master's degree programs in foreign higher education institutions.
-
- Registration of students wishing to participate in the conference and receipt of abstracts (accompanied by an application / abstract) will take place from September 15, 2021 to October 15, 18:00.
E-mail: contact@kutaisi.gov.ge
 - The following sections are functioning at the 2021 David Agmashenebeli International Student Conference:
 - 1. International Relations**
 - 2. Digital technologies**
 - 3. Economics**
 - The conference will open on December 14, 2021 at 11:00 AM. The venue of the conference is Kutaisi (or will be held online through the ZOOM platform). The venue of the conference will be announced on the Facebook page of the Department of Culture, Sports, Education and Youth Affairs of the Kutaisi City Municipality (on the official websites of the partner universities) and all participants will be notified by e-mail one week before the start of the conference.
 - The winners of the conference will be awarded I, II and III degree diplomas and cash prizes:
 - I place 500 GEL
 - II place 300 GEL
 - III place 200 GEL

See the instructions for preparation of the abstract and technical details in the appendix

Contact person: Salome Putkaradze: culturekutaisi@gmail.com

Международная студенческая научная конференция имени Давида Агмашенебели 2021

- Конференция организована Департаментом культуры, спорта, образования и по делам молодежи муниципалитета города Кутаиси (совместно с университетами-партнерами).
- В Международной студенческой научной конференции имени Давида Агмашенебели могут принимать участие граждане Грузии, имеющие научную степень бакалавра и магистра, а также студенты программ бакалавриата и магистратуры в зарубежных высших учебных заведениях.
- Регистрация студентов, желающих принять участие в конференции, и направление тезисов (в сопровождении заявки / тезисов) будут проходить с 15 сентября 2021 года по 15 октября 18:00.
Электронная почта: contact@kutaishi.gov.ge.
- На Международной студенческой конференции имени Давида Агмашенебели 2021 года будут представлены следующие секции:
 1. Международные отношения
 2. Цифровые технологии
 3. Экономика
 - Открытие конференции состоится 14 декабря 2021 года в 11:00. Местом проведения конференции будет либо город Кутаиси, либо она будет проходить онлайн через платформу ZOOM. Место проведения конференции будет объявлено на странице Департамента культуры, спорта, образования и по делам молодежи муниципалитета города Кутаиси в Facebook (на официальных сайтах университетов-партнеров), и все участники будут уведомлены по электронной почте за неделю до начала конференции.
 - Победители конференции будут награждены дипломами I, II и III степени и денежными призами:
 - I место 500 лари
 - II место 300 лари
 - III место 200 лари

Контактное лицо: Саломе Путкардзе: culturekutaisi@gmail.com